
Милорад Додик: Наш животни интерес је да бранимо Дејтон
недеља, 18 септембар 2011 11:51

Председник Републике Српске Милорад Додик поручио је да би Босна и Херцеговина
требало да настави да живи на вредностима на којима је живела некадашња
Југославија.

  

Наравно, казао је Додик, треба настојати да се живи у толеранцији и миру, упркос
многим отвореним проблемима.

  

Он је указао да имајући у виду наслеђе, историјски гледано и према оном што је данас
видљиво, "ни Хрвати ни Срби нису сретни што се налазе у Босни и Херцеговини, док су
Бошњаци несретни зато што немају читаву БиХ".

  

"То су ствари које овде остају као константе, свидело се то некоме или не, то су
релације. То што ми радимо је да одржимо састав овакав какав је, без турбуленција,
насиља и сукоба. И да три различите културе и нације живе на принципима чистих
рачуна", рекао је Додик, пренели су сарајевски медији.

  

Додик је рекао да више од 78 одсто грађана Републике Српске жели да је РС изван
БиХ.

  

"Али то је само жеља, и нешто што има проблем с реалношћу. Овде постоји Дејтонски
споразум на који смо ми пристали, стојимо иза њега и нисмо за то да се укида", навео је
он.
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"Ми имамо животни интерес да бранимо Дејтон", казао је председник Српске.

  

(Танјуг)
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